
Referat bestyrelsesmøde Viborg Sejlklub   28 august 2024 

 

Deltagere: 

Peter Black 

Leif Vang 

Bent Kohls 

Niels Rahbek 

Frank Rømer 

Karl Tholstrup 

 

 

1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

Referat godkendt. 

2. Opfølgning på reparation efter indbrud. 

Bent har talt med tømrer HS om pris og reparationer. Karl fremskaffer pris på stålskab. 

3. Uddybning af indsejling. 

Det er nødvendigt med noget flydende udstyr for, at kunne uddybe så langt ude. 

Peter indhenter pris. 

4. Håndtering af gentagende restancer. 

Der er ikke længere restancer. 

5. Vedligeholdelse af arealer. 

Havne Plads/ Leif laver aftale med havefirma. 

6. Plankeværk mod nabo. 

Vi afventer aftale. 

7. Håndtering af miljøaffald. 

Da alle har fået en kasse til farligt affald, derhjemme, er det bestyrelsens indstilling, at man tager sit 

eget affald med hjem. Pris for tømning af miljøskur står ikke i forhold til værdien for medlemmerne. 

8. Orientering fra Niels omkring udviklingsgruppens arbejde. 

Der afventes godkendelse fra Kommunen. 

9. Opfølgning på Nordic Lake. 

Der var mange unge, der prøvede at sejle. 

10. Orientering om Kongsgården. 

Kommunen har bevilget 2x25.000, - til forundersøgelse og beskrivelse, for at kunne ansøge fonde. 

Lars Borreskov. er st.by. til møder i udvalget. 

11. Optagning 2024 og søsætning 2025. 

Pga. påsken kan bådene først isættes 26 april. Leif bestiller kran. 

12. Emner til møde med Viborg Kommune. 

Aftale om uddybning. 

13. Opgaveliste. 

Udsat. 

14. Evt. 

Forårsfest 

Beløb faktureres kommunen. 

Der skal oprettes en email til havneplads. Niels aftaler med Karin. 

 

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag d 10 oktober 19.00 

FR. 


